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Zápisnica 
z mimoriadneho zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ 

konaného dňa 10.09.2019 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 
1) Otvorenie 
2) Návrh rozpočtu na rok 2020 a viacročný rozpočet na roky 2021-2022 

a) TSMG  
b) MsKS 
c) SŠZ  

3) Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2020 a viacročný rozpočet na roky 2021-2022 
4) Rôzne 
5) Záver 
 
K bodu č. 1: 

Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 
taktiež privítal nového člena komisie p. Gabriela Molnára, následne oboznámil prítomných 
s programom komisie a zahájil rokovanie.  
 
 
Predseda komisie v úvode uviedol, že sú v rozpočtoch aj nezrovnalosti, konkrétne medzi 
rozpočtom mesta a rozpočtom Správy športových zariadení. Taktiež poukázal na skutočnosť, 
že momentálne je prebytok rozpočtu vo výške 755 €, t.j. to je suma, ktorá zostáva poslancom 
na prerozdelenie. 
 
 
K bodu č. 2: 
Návrh rozpočtu na rok 2020 a viacročný rozpočet na roky 2021-2022 

a) TSMG  
b) MsKS 
c) SŠZ  

- predkladali: Ing. Poľakovský, Mgr. Kolek, Š. Varga 
 
 
TSMG: 
 
Ing. Poľakovský: 
- veľa príjmových položiek je neistých, v najbližších týždňoch sa uvidí, ako sa situácia 

vyvinie, vidí diferenciu aj na úrovni 60.000 € 

P. Závodský: 
- rozpočtovaná čiastka je relatívne na dosah? 
 
Ing. Poľakovský: 
- áno, mohla by byť 
- má rozjednané veci ohľadom kompostárne, chcel by posunúť odbyt z kompostárne do 

finančných príjmov, vyšla výzva – je tu možnosť z európksych fondov modernizovať 
kompostáreň 
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- sú tu aj otvorené otázky - chcel by znížiť počty vývozov – veľkoobjemový zber, bio zber 
má byť 1 deň a v skutočnosti trvá 3 dni – bioodpad nie je pripravený tak, ako má byť 

- ďalším príjmom by mohol byť príjem za parkovanie, v prípade, že by boli správcami 
nových parkovísk – MSKS, MsÚ 

- chcel by zriadiť pracovnú skupinu, ktorá by priniesla nejaký príjem do rozpočtu 
- pri výdavkoch – najvyšší vplyv majú mzdy, ale pribúdajú aj činnosti – napr. sa zimná 

údržba 
 
P. Závodský: 
- príspevok pre TSMG sa z roka na rok enormne zvyšuje 
- majú sa zvýšiť poplatky za komunálny odpad o 50% 
- je potrebné niečo dať ľuďom za to – napr. nejaké pekné stojiská na odpad pri bytoch, pri 

rodinných domoch nie uberať vývoz bioodpadu, ale pridať 
 

Ing. Poľakovský: 
- momentálne je trendom zavádzať aj množstvový zber v prípade rodinných domov 
- do 2 rokov bude povinnosťou zaviesť vážiace zariadenia na smetiarske autá – budú mať  

prehľad a môžu vychytať ľudí, ktorí robia problém, je tu možnosť naviazať to na čipový 
systém 

- chce robiť systémové kroky 
 
Mgr. Biró: 
- v prípade, ak bude poplatok navýšený, tak by určite nešiel do zníženia frekvencie vývozu 
- ohľadom veľkoobjemového zberu – je to naozaj potrebné zmeniť -ľudia prinesú na prívese 

odpad, ktorý by mohli zobrať na zberný dvor 
- ak porovná celkové príjmy, tak od mesta dostanú TSMG 108.000 €, ale celkovo sa prejaví 

len 41.000 €, lebo sú tam ďalšie výpady 
 
Ing. Poľakovský: 
- áno, je to tak, ale v príjmovej časti majú výpadky, ktoré neovplyvnia (odišli obce Košúty, 

Topoľnica) 
 
Ing. Popluhár: 
- nákladová položka je vyššia aj za poplatok za skládkovanie - poplatky sa zvyšujú o 62% 
 
P. Závodský: 
- dotazuje sa, že ako sa odkomunikuje občanom, že poplatky za zdvihnú a dostanú to isté 
- čo sa týka skládkovania – treba sa tým zaoberať 
 
Ing. Srnka, PhD.: 
- poplatky neboli zvýšené 10 rokov, prínosom by mohlo byť vybudovanie podzemných 

kontajnerov 
 
Mgr. Amrichová: 
- narastá výstavba rodinných domov a tým pádom je sa zväčšuje plocha, kde sa uskutočňuje 

zber odpadu 
- čo sa týka biologického odpadu – je už otvorený zberný dvor, z tohto dôvodu sa uvažuje 

o znížení počtu vývozov, je potrebné nejakým spôsobom prinútiť ľudí, aby si odviezli 
biologický odpad na zberný dvor; ľudia vykladajú viac odpadu, ako sa má brať 
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P. Závodský: 
- ak sa má zobrať 1 m3 odpadu a vyložia 5 m3, tak sa im má zobrať len 1 m3 
- záverom stále zostáva, že dotácie rastú a nič z toho 
 
PhDr. Vajdová: 
- dotazuje sa, či nový riaditeľ TSMG rozmýšľa o ďalšom smere TSMG, o inom fungovaní 

 
Ing. Marczibányi: 
- poukazuje na to, že sa obec rozrastá, ale počet obyvateľov sa nedvíha 
 
P. Závodský: 
- odporúča zatiaľ počítať vo výdavkoch so sumou, ktorá je uvedená 
 
 
MSKS: 

P. Závodský: 
- účet 521 – Osobné náklady – požiadal o rozčlenenie sumy (dohody...) 
 
SŠZ: 

P. Závodský: 
- je tu disproporcia medzi mestským rozpočtom a rozpočtom SŠZ 
 
Š. Varga: 
- ak chcú napredovať a udržať súčasný stav, tak potrebujú viac finančných prostriedkov – 

požiadali o vyšší finančný príspevok, majú v správe aj detské ihriská, multifunkčné plochy 
- návrh mesta zohľadňuje len mzdové navýšenie, ak mu nebude poskytnutý príspevok 

v požadovanej čiastke, tak bude nútený čerpať z účtu opráv a údržby 
 

Ing. Popluhár: 
- v r. 2019 sa zvyšovali ceny za ubytovanie, príjem sa znížil...čo sa robí v tejto veci? 
 
Š. Varga: 
- nižší príjem nie je kvôli zvýšenej cene, ale z dôvodu, že je menej práce na trhu 
 

Ing. Popluhár: 
- robí SŠZ propagáciu? Čo robí pre to?  
- príjmy klesajú ale daň z príjmu je na rovnakej úrovni ako minulý rok 
- náklady na elektrickú energiu sú zvýšené, nemá SŠZ zazmluvnené dodanie energie ako 

mesto? 
- opätovne by požiadal uvádzať pri každej tabuľke aj porovnávacie obdobie 
 
Š. Varga: 
- má aj reklamu, ale opakuje, že príjem je závislý na pracovných možnostiach 
 
Ing. Marczibányi: 
- je toho názoru, že nižší príjem je spôsobený zvýšením ceny za ubytovanie, v Senci je 7 € 
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Š. Varga: 
- nechce z toho spraviť lacnú ubytovňu napr. pre Bulharov, sú omnoho vyššie náklady na 

údržbu, škody na ubytovni 
 
Mgr. Biró: 
- nešiel by na nižšiu úroveň ubytovne 
- požiadavky, ktoré predložila SŠZ určite nepokryjú rozvoj športu, je to len udržanie 

súčasného stavu 
- ak mu nebude poskytnutých ďalších 8.000 €, bude potrebné znížiť položku Opravy 

a udržiavanie 
- je za to, aby bol SŠZ poskytnutý príspevok vo výške 150.000 € 
 
Ing. Marczibányi: 
- nemyslí si, že bude reálne naplnený rozpočet  za príjem z ubytovne, čím ďalej, tým je 

menej ubytovaných, odporúča naplánovať reálne príjmy 
 

P. Závodský: 
- príjmy plánuje riaditeľ zariadenia, on by mal vedieť, či ich naplní 
- nemyslí si, že plánovaný príjem za ubytovňu zo 49.000 € na 43.000 € je zlý 
 

Mgr. Psota: 
- príjmy za kolkáreň a štadión klesajú...z akého dôvodu? 
 
Š. Varga: 
- odišli kolkári – cestujú tam, kde to majú bližšie  a štadión je závislý od počasia 
 

Mgr. Psota: 
- platí FC Slovan prenájom? 
 
Š. Varga: 
- nie 
 

Ing. Katonová: 
- pýtala od všetkých príspevkových organizácií platové inventúry, SŠZ ako jediná má 

odmeny 
 
P. Závodský: 
- navrhuje nateraz počítať s príspevkom vo výške 150.000 € 
- odmeny uvádzať v rozpočte oddelene 
 
MsÚ: 
 
PRÍJMY: 
 
P. Závodský: 
- k rozpočtu MsÚ – navrhuje prejsť jednotlivé položky rozpočtu a pýtať sa na ne 
- plánuje sa zvýšiť poplatok za komunálny  odpad, daň z nehnuteľnosti, zaviesť poplatok za 

rozvoj...opätovne sa pýta, že čo za to ľuďom 
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- ohľadom plateného parkovania – dotazuje sa, kde je výnos podľa platného uznesenia 
 
Ing. Srnka, PhD.: 
- rozpočtovaná čiastka je za zavedenie plateného parkovania na území mesta 

 
P. Závodský: 
- na toto nie je platné uznesenie; platné uznesenie je na zavedenie parkovania za MSKS 

a MsÚ, príjem za tieto dve je tiež 120.000 € 

Mgr. Biró: 
- chápe, že je potrebné zvýšiť poplatok za komunálny odpad, je potrebné to však vysvetliť 
ľuďom 

- ohľadom dane z nehnuteľnosti – porovnajme to s inými mestami 
- ohľadom poplatku za rozvoj – nevidí, že čo za to. Ak je to za rozvoj, tak to treba dať do 

rozvoja 
- ohľadom zavedenia plateného parkovania v meste – ak nie je k tomu platné uznesenie, tak 

sa o tom nedá hovoriť; nie je k tomu konsenzus a dá sa to do rozpočtu, je to veľmi háklivá 
téma. Kým prebehne diskusia s občanmi – je to pol roka, prečo sa nezavedie to, na čo je 
uznesenie a bolo by 120.000 € v rozpočte 

 
Ing. Srnka, PhD.: 
- materiál ohľadne poplatku za rozvoj bol predložený 2x na zasadnutie finančnej komisie, 

hľadajú sa alternatívy k naplneniu rozpočtu;  vychádza sa zo stavieb väčších ako 150 m2, 
dajú sa vyňať stavby na bývanie 

- máme kapitolu rozvoj obcí, príjem sa môže použiť tam 
 

Mgr. Biró: 
- upozorňuje, že sa idú naraz zvyšovať 4 veci 
 
P. Závodský: 
- sú naplánované príjmy za rozvoj, ale nik o tom nepočul 
- sú naplánované príjmy za zvýšené dane a odpady, ale nie je dohoda 
- celoplošné parkovanie – taktiež nie je dohoda 
 
Ing. Popluhár: 
- ohľadne nedaňových príjmov – prenájom budov (Bysprav) – očákaval by nárast 
 
P. Závodský: 
- vysvetlil problematiku, príjem je na základe dodatku k zmluve s Byspravom 
 
Ing. Srnka, PhD.: 
- oboznámil prítomných s problematikou ohľadne poplatku za komunálne odpady a dane 

z nehnuteľností 
- upozornil na uznesenie ministerstva financií k dani za ubytovanie a požiadal Ing. 

Marczibányiho o ozrejmenie 
 
Ing. Marczibányi: 
- ide o uznesenie ministerstva financií k dani za ubytovanie, konkrétne ide o pracovné 

ubytovne, kde sa nemôže vyberať 1 € 
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P. Závodský: 
- ak existuje takéto vyjadrenie, treba ho zapracovať do VZN a predložiť na finančnú komisiu 
 
 
VÝDAVKY: 

 
Oddelenie všeobecnej a vnútornej správy:  

P. Závodský: 
- ohľadom miezd – nie je v dôvodovej správe žiadna zmienka o prijatí nových pracovníkov, 

o postupoch do iných platových skupín...odporúča doplniť 
- predložiť podrobný rozpis pol. 637004 - Všeobecné služby na sumu 119.930 €  
 
Ing. Popluhár: 
- položku 633016 – reprezentačné (kvety, vence...) – odporúča navýšiť 
 
Mestská polícia: 
 
Ing. Popluhár: 
- dotazuje sa ohľadom pracovných odevov – doplniť do dôvodovej správy 
 
Oddelenie komunálnych služieb: 
 

P. Závodský: 
- položka 635006 – opravy a údržba VO je zvýšená o 3.000 € 
 
Mgr. Amrichová: 
- môžu dať 3.000 € dole, plánovalo sa z dôvodu opravy VO na cyklotrase v prípade potreby 
 

P. Závodský: 
- doplniť do dôvodovej správy, že sa nepočíta s firmou FIN.M.O.S 
- položka 641001 – transfery príspevkovým organizáciám – dať SŠZ 145.000 € 
 
Oddelenie spoločenských služieb:  
 
Ing. Marczibányi: 
- ohľadom dotácií – bol by rád, keby sa podporovala primárne mládež a deti 
- upriamil pozornosť aj na skryté dotácie 
 

Mgr. Biró: 
- uviedol, že tu ide o činnosť klubov 
 

P. Závodský: 
- bolo by možno zaujímavé vedieť aká je celková dotácia 
 
Ing. Marczibányi: 
- na komisii školstva navrhol navýšiť položku na opravy a údržbu škôl a školských zariadení 
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- v materskej škole Nová Doba sú rozvody elektriny riešené predlžovačkami – chcel by to 
riešiť 

P. Závodský: 
- je potrebné dať požiadavku k tomu 
- na kapitole 08.2.0 – pivný festival odporúča robiť na komerčnej báze, odporúča dať von 

6.000 € 
- rozpočtovaná čiastka na vo výške 6.000 € na priame prenosy – nevie o čo ide 
- rozpočtovanú čiastku na Galantské noviny vo výške 17.000 € nepodporí, ak to nebude na 

základe nejakého štatútu, podľa zákona; rád by poznal predstavu 
- k rozpočtu školstva – odporúča pridať aj tabuľku za rok 2019 

 
Kapitálový rozpočet výdavkov: 
 
P. Závodský: 
- výdavky verejnej správy – nákup automobilu – odporúča uviesť do dôvodovej správy 

informáciu o celkovej sume automobilu 
- zavedenie plateného parkovania 300.000 € - nesúhlasí 
 
Ing. Srnka, PhD.: 
- ohľadom plateného parkovania za MsKS a MsÚ – bolo by lepšie dať rampy a nie 

automaty; rampa je ľahšie kontrovateľná 
 
Mgr. Biró: 
- bolo dohodnuté, že sa dajú automaty, je toho názoru, že rampa by mohla spôsobiť kolaps 

v doprave 
 
P. Paška: 
- za OD Jednota je automat a výber je malý 
 
Mgr. Psota: 
- treba dotiahnuť platené parkovanie, ktoré bolo schválené komisiami  
- za OD Jednota nik neplatí, mestská polícia má len 2 ľudí na hliadku, je potrebné hľadať 

riešenie – tiež je názoru, že rampa je lepšia; ak bude zavedený automat, tak požaduje, aby 
bol zabezpečený kontrolný mechanizmus 

 
P. Závodský: 
- nakladanie s odpadmi – multifunkčné vozidlo na zimnú údržbu - uviesť do dôvodovej 

správy informáciu, kedy končí splátka vozidla 
 
Mgr. Biró: 
- búranie CVČ – už je rozhodnuté? 
  
E. Vašáková: 
- občianske združenie na obnovu bývalej kaplnky chce na tom mieste postaviť kaplnku 
- majú 4 cenové ponuky na búranie CVČ, ktoré sú vyššie ako 50.000 € 
 
P. Závodský: 
- zaujíma sa, či má občianske združenie finančné prostriedky na postavenie kaplnky, rád by 

mal právnu istotu k tomu a až potom nech sa ide búrať 
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Mgr. Szolga: 
- je tu žiadosť občianskeho združenia, bude predložený materiál na zasadnutie finančnej 

komisie ohľadom uzatvorenia nájomnej zmluvy 
 
P. Závodský: 
- bol by rád, keby zástupcovia občianskeho združenia boli účastní na zasadnutí komisie 
 
Ing. Popluhár: 
- dotazuje sa, že kto bude správcom kaplnky 
 
P. Závodský: 
- odporúča ohľadom kaplnky predložiť komplexný materiál 
- rozvoj obcí – položka 717003 – práce súvisiace s prístavbou MŠ Clementisove Sady – 

odporúča uviesť informáciu v dôvodovej správe k sume 
- verejné osvetlenie – ostatné kapitálové výdavky FIN.M.O.S – uviesť v dôvodovej správe, 

kedy končí zmluva 
 
Mgr. Psota: 
- budúci rok bude dokončená veža neogotického kaštieľ, je podaný projekt na vybavenie 

veže, ak by sme neboli úspešní v projekte, tak máme zámer ako vybaviť tú vežu – ide o cca 
50.000 €, bolo by dobré s tým počítať 

 
 
Predseda finančnej komisie poďakoval všetkým za účasť a ukončil pracovné stretnutie. 
 
 
 
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
Zapísala: Katarína Kluchová 


